
Minnesanteckningar Bymöte 15 06 09 

¤ Blommor ska ges som välkomstgåva till nyinflyttade i Kälom.
Bodil lämnar över till Anders och Kristina och
Lotta E lämnar över till Mats´ familj.

¤ Gunnar Olofsson redogör för nuläget för Käloms fiskvårdsförening. Gunnar 
föreslår att fiskvårdsföreningen ska ingå i Käloms Byalag. Förslaget kommer att 
inkomma till styrelsen som  en motion inför nästa års bystämma.

¤ Inez Lundberg tar upp problematiken runt slaktgropen som inte är övergrävd. 
Förslag från byns ”promenerande damer”, att slaktgropen ska flyttas längre bort från 
byn.

¤ Kristina Ernehed informerar om Leader Stosjöbygden Sjö och fjäll.

¤ Göte informerar om OBIS' aktuella ide'er.

¤ Örjan E berättar att boule-banab ska börja byggas under sommaren.

¤ Bernt Tyrebo informerar om ansökan av bygdemedel. Kälom har sökt 237 770 kr 
för att utöka väglyset genom byn.

¤ Överskott från Offerdalssommar 2014 har fördelats mellan arrangerande byalag. 
Kälom har fått 2 700 kr.

¤ Information om arrangemang:
Den 30 juli kl. 19.00.Lars Molins välkända klassiker: ”Potatishandlaren” kommer att 
spelas på bygdegården
Den 31 juli-2 augusti: Eivor och Toivo har Flytt-loppis på skolan.
Kommande arrangemang under hösten.

¤ 24/10 ”Hela Sverige ska leva” har bokat bygdegården för konferens, lunch och fika.

¤ Göte framför önskemål, att Styrelsen ska göra en skrivelse till Trafikverket 
angående trumman vid Kvarnsved utefter Kälomsvägen.

¤ Information om bygdegårdens övervåning:Rummet är nästan klart. Gardiner och 
möbler tas tacksamt emot.

¤ Kristina E informerar om samverkansträffar inom kommunen.

Gott fika avslutade mötet!!  / Lotta Ernehed skrev anteckningarna


